
Розмова з Ярославом Москаленком. Післямова
З жовтня до студії ТРК «Славутич» завітав кандидат у народні депутати по нашому 96 

округу, чинний нардеп Ярослав Москаленко. Протягом більш ніж години живого ефіру 
політик відповідав на запитання глядачів. Для тих, хто не встиг долинути до телеекранів, 
пропонуємо найцікавіші цитати, сказані Я. Москаленком.

Про минулу каденцію: «Я прой
шов дуже серйозний життєвий 
період. За майже два роки сво
го депутатства перший рік важ
ко назвати ефективним. Все 
нове, знайомство з роботою 
парламенту, регламентами. А 
потім, після 30 листопада 2013 
року, ситуація почала змінюва
тись. А останні півроку у парла
менті, після 20 лютого -  ледь не 
кожен закон історичний».

Про балотування: «Я дуже сер
йозно підходив до питання, чи 
треба йти депутатом. Але я при
йняв це рішення. Голосуючи за 
люстрацію чиновників, вважаю, 
що повинен пройти люстрацію 
сам. Як обраний народом, маю 
пройти люстрацію самовису- 
ванням, а не від якоїсь партії. 
Найголовніше, що вплинуло на 
це рішення -  команда людей, 
яка повірила у мене, яка йшла зі 
мною. Це прекрасні, чесні люди 
з величезним досвідом у житті. 
Ці вибори -  це моя особиста лю- 
страція і люстрація моєї коман
ди».

Про корупцію: «Я зіштовхнувся 
із цим, почав боротьбу і хочу її

успішно завершити. Я розумію, 
що у мене може не вистачити 
сил і часу для викорінення ко
рупції. Сьогодні треба єднатися 
навколо цієї проблеми. Адже ко- 
рупціонер не тільки той, хто 
бере хабарі, а й хто дає. Саме 
суспільство не вірить у те, що з 
цим можна боротися. Багато хто 
шукає у цьому підступ. Ніби з 
депутатом хтось не поділився. 
Чому цей депутат не боровся із 
корупцією раніше? Я багато що 
чув за ці півроку. Суспільство не 
готове до цієї боротьби. 
Парламент не стане ключовим 
гравцем у боротьбі з корупцією. 
Ключовим гравцем буде сус
пільство».

Про передачу медико-санітар- 
ної частини на баланс Славутич: «Я 
не в одного міністра був із цим 
питанням і вже не в одного гу
бернатора. Я докладу макси
мум зусиль, щоб СМСЧ лиши
лась у статусі, в якому вона є. 
Місто Славутич не має ресурсів 
утримувати таку структуру. 
Дуже велика концентрація лікві
даторів. Якщо треба, піду з цим 
питанням до Президента Петра

Олексійовича. Переконаний, він 
почує».

Про президента: «Сьогодні 
президент дуже відкритий і до
ступний. Він радиться з усіх пи
тань. Як координатор депутат
ської групи «Суверенна євро
пейська Україна», я присутній на 
усіх нарадах у президента, що 
стосується розвитку нашої краї
ни і виходу з найскладнішої си
туації, як політичної й економіч
ної, так і ситуації в зоні АТО».

Про виплату пенсій за рішенням 
судів: «Чорнобильцям потрібно 
нарешті виплачувати пенсії за 
судовими рішеннями. Хоча б 
частково, головне почати, щоб 
люди бачили зміни. Не 50-100  
тисяч за раз, а хоча б 2 тисячі в 
місяць. Працюємо над тим, щоб 
у 2015 році кошти були перед
бачені у бюджеті».

Про звинувачення у підкупі го
лосів: «Ці вибори -  нехарактерні 
для України. Дуже потужний 
чорний піар працює у нас в окру
зі. Це чорні технології конкурен
тів і більше у цьому нічого не
має. Таких фактів ви не побачи
те і ніколи такого не буде.

Москаленко за голос ніколи 
платити не буде».

Про валютні кредити: «Потрібно 
вирішувати питання із валютни
ми кредитами. Але варто знайти 
золоту середину. І проблеми 
людей потрібно врахувати, і 
банків. Щоб не допустити роз
валу фінансової системи».

Про самоврядування у місті: 
«Славутич не перестає дивува
ти. Володимир Удовиченко -  це 
мій учитель. Такі мери мають 
бути усі та всюди. Це ж локомо
тив українського самоврядуван
ня, людина, яка спокійно радить 
міністрам, главі уряду. Такі люди 
-  від Бога».

Про газ: «Питання газу зараз 
напряму залежить від нашого 
президента і переговорів із 
Путіним. Це ще один фронт між 
Україною і Росією. Сьогодні є 
дефіцит за оптимістичним сце
нарієм і теплій зимі у 4 млрд 
куб. газу. Це не вперше. Різниця 
у тому, що сьогодні є факт вторг
нення. Якщо ми купимо газ за 
ціною, яку пропонує Росія, ми 
прийдемо до дефолту вже у січ
ні. Якщо взагалі не купимо -  бу
демо розморожувати усю дер
жаву взимку. Є реверс, але він 
технічно не перекриває цей де
фіцит. Маємо вірити, що договір 
на поставку цих 4 млрд куб. ми 
все таки ухвалимо».

Про розвиток спорту: «Не по
трібно сьогодні чекати допомо
ги від держави. Україна буде фі
нансувати спорт, але це буде на 
рівні збірних держави і олімпій
ських команд. Тут має підключа
тися суспільна організація, по
трібно залучати бізнес і місцеве 
самоврядування. Тільки разом 
ми зможемо піднімати наш 
спорт».

Про підтримку обдарованої мо
лоді: «У мене сьогодні є ідея при
швидшити європейську інтегра
цію, допомагаючи обдарованим 
дітям. Як мінімум 2-3 молоді 
людини від кожного району в 
окрузі я буду фінансувати, дава
ти можливість вчитися в ЄС. 
Щоб, коли вони повернуться на
зад, ми б отримали якісно нових 
керівників на місцях, які будуть 
глибоко інтегровані в європей
ське суспільство. Я закликаю 
бізнес звернути увагу на мою 
ідею відправляти талановиту 
молодь на навчання до західних 
вишів».

«Я йду на народні депутати, 
щоб дати Україні майбутнє. 
Дати їй свої знання і максималь
но, як депутат, своїми голосу
ваннями привести нашу держа
ву до стабільного розвитку», -  
підсумував Ярослав Москаленко.

Максим ЗУЄНКО


